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Abstract (en)
Round or oval packaging, containing a bottom part with one or more compartments and a lid which is mounted at the edge of the compartment or
compartments and can be peeled off, wherein the lid is divided into lid segments, wherein each lid segment covers a compartment and each lid
segment is sealed onto the bottom part following the circumference of the compartment, and each lid segment contains a tearing aid, and each lid
segment can be completely or partially peeled off or pulled off via the sealing seam following the circumference of the compartment. The package
can be sterilised and the sides of the bottom part and of the lid directed onto the inside of the container have a polyolefin or polyester coating.
<IMAGE>

Abstract (de)
Runde oder ovale Verpackung, enthaltend einen Bodenteil mit einem oder mehreren Fächern und einem randständig des oder der Fächer
angebrachten abschälbaren Deckel, wobei der Deckel in Deckelsegmente aufgeteilt ist, wobei jedes Deckelsegment ein Fach abdeckt und
jedes Deckelsegment am Bodenteil dem Umfange des Faches nach angesiegelt ist und jedes Deckelsegment eine Anreisshilfe enthält und
jedes Deckelsegment dem Umfange des Faches nach über die Siegelnaht vollständig oder teilweise abschälbar, abziehbar oder peelbar ist. Die
Verpackung ist sterilisierbar und die auf die Behälter-Innenseite gerichteten Seiten des Bodenteils und des Deckels weisen eine Polyolefin- oder
Polyesterschicht auf. <IMAGE>
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